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Αθήνα, 12 Μαΐου 2025 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

Θέμα: «Απαγόρευση Υποβρύχιας Ερασιτεχνικής Αλιείας τον Μάιο και Περιορισμοί στην 

Ερασιτεχνική Αλιεία» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με το Π.Δ. 373/1985, απαγορεύεται η υποβρύχια ερασιτεχνική αλιεία και η χρήση παραγαδιού τον 

Μάιο. Από το 1985, οι ερασιτέχνες αλιείς ζητούν από την Πολιτεία να αιτιολογήσει την απόφαση αυτή, 

χωρίς ποτέ να έχουν λάβει σαφείς εξηγήσεις ή επιστημονικά στοιχεία που να δικαιολογούν τους 

περιορισμούς.  

Οι ερασιτέχνες αλιείς χαρακτηρίζουν τις απαγορεύσεις αβάσιμες και άδικες, επισημαίνοντας ότι η 

υποβρύχια αλιεία αποτελεί την πλέον επιλεκτική μορφή αλιείας, με μηδενικά παρεμπίπτοντα αλιεύματα και 

ελάχιστη περιβαλλοντική επιβάρυνση. Τον Μάιο, ενώ άλλες μορφές αλιείας –ερασιτεχνικής και 

επαγγελματικής– επιτρέπονται, η απαγόρευση αυτή δημιουργεί έναν αδικαιολόγητο διαχωρισμό μεταξύ των 

πολιτών. 

Παράλληλα, ο επαγγελματικός κλάδος της εμπορίας και κατασκευής ειδών υποβρύχιας αλιείας πλήττεται 

σοβαρά, ιδιαίτερα σε μια περίοδο που έχει ήδη υποστεί οικονομικές συνέπειες από τα μέτρα της πανδημίας. 

Οι επαγγελματίες καταγγέλλουν ότι η απαγόρευση του Μαΐου, στην έναρξη της σεζόν τους, επιφέρει ύφεση 

στον κλάδο, χωρίς η Πολιτεία να έχει ανταποκριθεί στα αιτήματά τους για άρση των περιορισμών. 

 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 Ποιοι λόγοι και ποια επιστημονικά δεδομένα δικαιολογούν τη διατήρηση της απαγόρευσης της 

υποβρύχιας ερασιτεχνικής αλιείας τον Μάιο;  

 Προτίθεται η κυβέρνηση να επανεξετάσει και να άρει τις απαγορεύσεις αυτές, λαμβάνοντας υπόψη 

τις αντιδράσεις των ερασιτεχνών αλιέων και τις οικονομικές επιπτώσεις στον επαγγελματικό κλάδο;  

 Πώς σχεδιάζει η κυβέρνηση να συνεργαστεί με τους ερασιτέχνες αλιείς για την εξεύρεση βιώσιμων 

λύσεων που σέβονται το θαλάσσιο περιβάλλον; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Νικόλαος Βρεττός 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Β3’ ΝΟΤΙΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

869

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/5/2025

Ώρα κατάθεσης:

23:48'




